



| | | |
|--|--|--|
| <p>Styrelsemöte #10 2018-12-03 Kl. 17:10 – 18.46 Bubblan, Uppsala studentkår</p> <p>Sekreterare: Carolina Engström</p> | <p>Närvarande presidiet Joel Cevey Tärnholm</p> <p>Närvarande ledamöter Michelle Grönlund Sarah Ericsson Leo Pierini Johannes Bäck</p> <p>Övriga närvarande Amanda Tedenljung – ordförande Samsek Fabian Klein- studiebevakare Samsek</p> | <p>Frånvarande ledamöter Jonas Lundström Ola-Martin Søvik Theo Herold Ellen Göransson</p> |
| <p>§1 Mötets öppnande</p> | <p>Mötet öppnades kl. 17.10</p> | |
| <p>§2 Formalia</p> | | |
| <p>a) Val av mötesordförande</p> | <p>Styrelsen beslutar <i>att</i> välja Joel Cevey Tärnholm till mötesordförande.</p> | |
| <p>b) Val av mötessekreterare</p> | <p>Styrelsen beslutar <i>att</i> välja Carolina Engström till mötessekreterare</p> | |
| <p>c) Val av justerare</p> | <p>Styrelsen beslutar <i>att</i> välja Michelle Grönlund till justerare.</p> | |
| <p>d) Godkännande av kallelsen</p> | <p>Styrelsen beslutar <i>att</i> godkänna kallelsen.</p> | |
| <p>e) Godkännande av dagordning</p> | <p>Styrelsen beslutar <i>att</i> godkänna dagordningen.</p> | |
| <p>f) Eventuella adjungeringar</p> | <p>Styrelsen beslutar <i>att</i> adjungera Fabian Klein och Amanda Tedenljung.</p> | |
| <p>g) Inrapportering av presidiebeslut, bilaga A1</p> | <p>Styrelsen beslutar <i>att</i> lägga bilaga A1 till handlingarna.</p> | |
| <p>– Protokollförande av per capsulam-beslut, bilaga B1-B2</p> | <p>Styrelsen beslutar <i>att</i> bordlägga frågan.</p> | |
| <p>§3 Framtida frågor</p> | <p>Diskussionspunkt.</p> <p>Bjuda in sektionsråden på traderingsmiddag? Ordna ett till föreningsmöte på våren? Uppstart efter jul är alltid jobbigt, därför är det bra om vi redan nu har bestämt vad vi ska göra nästa termin. Har vi följt verksamhetsplanen?</p> | |
| <p>§4 Avhopp från styrelsen – utlysning av vakanser?</p> | <p>Styrelsen beslutar <i>att</i> informera fullmäktige om att Camilla Lacorazza har avsagt sitt uppdrag.</p> | |
| <p>§5 Medaljpolicyn</p> | <p>Styrelsen beslutar <i>att</i> uppdatera medaljpolicyn så att den passar till verksamheten.</p> | |

Justeras: Ordf. *JCT* Sek. *CE* Just. *MG*



| | |
|-----------------------------------|--|
| §6 Sektionsmedelsfördelning | Diskussionspunkt. |
| §7 Genomgång av verksamhetsplaner | <p>Alla studievägledare på hela universitetet har fått rapporten utskickade till sig.</p> <p>Hälsoveckan ska vara framflyttad en vecka till v. 50. En digital kampanj med information om studenthälsan, campus 1477 och psykologmottagningen. Ordna Facebook-event och olika inlägg på Facebook.</p> <p>Föreningsmingel 14 december. Tema "Julavslutning".</p> <p>Någon måste ta över Camillas uppdrag att verka för fler matplatser på Akademiska sjukhuset.</p> <p>Debattartikel och panelsamtal gällande byggande av fler studentbostäder.</p> <p>Översyn av organisationens policydokument.</p> <p>Vi ligger i fas. Nästa termin börjar arbetet med utskotten.</p> |
| §7 Övriga frågor | En del rekryteringar på gång. |
| §8 Mötets avslutande | Mötet avslutades kl. 18:46. |


 Mötesordförande
 Joel Cevey Tärnholm


 Mötessekreterare
 Carolina Engström


 Justerare
 Michelle Grönlund

Justeras: Ordf. *JCT* Sek. *CE* Just. *MG*